
Potpredsjednik Vlade i ministar Branko Bačić održao radni sastanak s

županom i predstavnicima županijskih te državnih tvrtki

24.7.2023.

Nakon  svečanosti  završetka  projekta  u  Svetom  Iliji,  potpredsjednik  Vlade  i  ministar

graditeljstva,  prostornog  uređenja  i  državne  imovine  Branko  Bačić  održao  je  radni

sastanak s županom Varaždinske županije Anđelkom Stričakom i njegovim suradnicima.

Tako su sastanku nazočili  i  član Uprave HC-a Alen Leverić,  ravnatelj  ŽUC-a Tomislav

Osonjački, iz HC-a Davor Bobičanec, rukovoditelj Poslovne jedinice Varaždin,   direktor

Vodnogospodarskog odjela za  Muru i  gornju Dravu dr.sc.  Milan Rezo,  zatim načelnik

Općine  Bednja  Damir  Poljak,  gradonačelnica  Varaždinskih  Toplica  Dragica  Ratković,

načelnik  Općine  Cestica  Mirko  Korotaj,  načelnica  Općine  Donja  Voća  Sanja  Kočet,

potpredsjednik  Županijske  skupštine  Dragutin  Kranjčec  te  Renata  Skoko,  pročelnica

Upravnog odjela za poslove Skupštine i župana.

Župan Stričak je  tom prilikom naglasio  kako je  na području  Varaždinske županije  ove

godine evidentirano 93 klizišta, jedan dio toga se odnosi na starija klizišta, a drugi dio na

nova koja su nastala uslijed prošle elementarne nepogode, obilnih kiša prije dva mjeseca.



-Zasad  je  sanirano  25  starih  klizišta  i  zahvaljujući  sredstvima  Fonda  solidarnosti,

sredstvima Ministarstva prometa sanirano ih je 25 ukupne vrijednosti 4.653.000,00 eura.

Paralelno  s  time  smo  i  obnovili  31  dionicu  županijskih  i  lokalnih  cesta  vrijednosti

7.472.000,00 eura, znači radi se o zaista značajnim sredstvima. Kada bi to usporedili s

izvornim sredstvima županijske uprave za ceste, za ovaj obim radova trebalo bi nam nekih

sedam godina – naglasio je župan.

S obzirom da je Hrvatska ove godine ušla u šengenski prostor i eurozonu, razgovaralo se i

o  uređenju  najbližih  cesta  između hrvatskih  i  slovenskih  mjesta  na području  županije,

odnosno  četiriju  jedinica  lokalne  samouprave  –  Grada  Lepoglave  te  općina  Bednja,

Cestica i Donja Voća.

-Ukupno je registrirano 49 takvih cesta i do kraja godine ćemo napraviti  plan uređenja,

tako  da  vjerujem  da  ćemo  već  iduće  godine  prići  izgradnji  tih  prvih  spojnih  cesta  –

zaključio je župan.

Potpredsjednik  Vlade  i  ministar  Branko  Bačić  izrazio  je  zadovoljstvo  posjetom

Varaždinskoj županiji.

- Upoznao sam župana i njegove suradnike sa našim programom ublažavanja posljedica

od nastalih klizišta na području cijele Republike Hrvatske, gdje smo evidentirali 82 klizišta.

Međutim, to su klizišta koja su u nadležnosti našega ministarstva, to su klizišta na kojima

postoje izgrađene stambene zgrade i na kojim klizištima žive naši sugrađani i čije kuće su

u opasnosti od urušavanja i padanja. Mi smo u Ministarstvu napravili poseban program koji

će  vrlo  brzo  ići  u  e-savjetovanje  nakon  čega  bismo  krenuli  u  sanaciju  tih  klizišta,

eventualnu izgradnju novih zgrada ili  privremena ili  trajna stambena zbrinjavanja naših

sugrađana čije su kuće na tim klizištima. Dogovor je da ćemo zajedno sa ministrom mora,

prometa  i  infrastrukture,  potpredsjednikom  Vlade,  gospodinom  Butkovićem,  zajedno  s

našim ministarstvom,  osmisliti  jedan  program sanacije  takvih  klizišta.  Jasno,  tu  će  se

uključiti  Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja, kako bi pritom uključili  i Hrvatske

vode jer se radi o velikim sredstvima, iznimno velikim zahtjevnim i skupim građevinskim

radovima na sanaciji tih klizišta – rekao je Bačić.

Prijedlog je da će župan Stričak zajedno sa četvero čelnika jedinica lokalne samouprave

na čijim se područjima nalaze te nerazvrstane ceste, napraviti program čija je vrijednost



okvirno, prema troškovničkim cijenama, oko 8 milijuna eura, a program bi podrazumijevao

sanaciju i uređenje takvih cesta, gdje bi se zatražila pomoć Vlade Republike Hrvatske da

putem resornih  ministarstava,  zajedno  sa  Županijskom upravom za  ceste  koja  bi  bila

nositelj projekta sanira ceste.

Načelnik  Općine Cestica Mirko Korotaj  zahvalio  se ministru  na dolasku i  potpori  te  je

naglasio kako su uslijed nedavnih elementarnih nepogoda  uništene nerazvrstane ceste, a

jedinice lokalne uprave u proračunu nemaju sredstava da to mogu sanirati.

-Dogovoreno  je  da  ćemo zajedno  sa  Županijom,  Županijskom upravom za ceste  i  uz

pomoć Ministarstva, sve projekte pokušati kandidirati, osigurati sredstva te što prije prići

sanaciji kako bi mještani normalno mogli prometovati do svojih kuća –rekao je Korotaj.

Nakon sastanka ministar je u pratnji domaćina obišao klizišta na području Općine Cestica.
















